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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji do Spraw Unii Europejskiej (nr 112)
19 grudnia 2012 r.
Komisja do Spraw Unii Europejskiej, obradująca pod przewodnictwem posła 
Andrzeja Gałażewskiego (PO), zastępcy przewodniczącej Komisji, zrealizo-
wała następujący porządek dzienny: 

- informacja o dokumentach UE, w stosunku do których prezydium wnosi o 
niezgłaszanie uwag (COM(2012) 669, 674, 675, 684, 685, 686, 688, 689, 692, 
699, 702, 707); 
- rozpatrzenie komisyjnego projektu uchwały Sejmu RP - w trybie art. 148cc 
ust. 1 regulaminu Sejmu - zawierającego uzasadnioną opinię w sprawie nie-
zgodności z zasadą pomocniczości projektu dyrektywy Parlamentu Euro-
pejskiego i Rady w sprawie poprawienia równowagi płci wśród dyrektorów 
niewykonawczych spółek, których akcje są notowane na giełdzie i odno-
śnych środków (COM(2012) 614 wersja ostateczna); 
- sprawy bieżące. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Adam Dudzic - wicedyrektor Biura Spraw 
Międzynarodowych, Kaja Krawczyk – naczelnik Wydziału ds. Unii Europejskiej w BSM, Joanna 
Kowalska - z sekretariatu Komisji w BSM, Przemysław Sadłoń - legislator z Biura Legislacyjnego, 
Ziemowit Cieślik – naczelnik Wydziału Analiz Prawa Europejskiego i Międzynarodowego w Biurze 
Analiz Sejmowych oraz Zbigniew Czachór – stały doradca Komisji do Spraw Unii Europejskiej. 

Przewodniczący poseł Andrzej Gałażewski (PO):
Otwieram posiedzenie Komisji do Spraw Unii Europejskiej. Witam państwa posłów. Do 
czasu aż pani przewodnicząca nie zakończy udzielania wywiadu będę prowadził dzisiej-
sze posiedzenie. Proszę skończyć rozmowy i zająć miejsca. 

Szanowni państwo, wszyscy otrzymaliście proponowany porządek obrad wraz z 
zawiadomieniem o posiedzeniu. Czy są uwagi do zaproponowanego porządku dziennego? 
Nie ma uwag. Stwierdzam, że porządek dzienny został przyjęty. 

Przystępujemy do rozpatrzenia pkt 1, którym jest informacja o dokumentach UE, w 
stosunku do których prezydium wnosi o niezgłaszanie uwag. Są to następujące doku-
menty: COM(2012) 669, 674, 675, 684, 685, 686, 688, 689, 692, 699, 702, 707. Czy do 
wymienionych przeze mnie dokumentów państwo posłowie chcą zgłosić uwagi? Nie ma 
żadnych uwag. Stwierdzam, że Komisja postanowiła nie zgłaszać uwag do wymienionych 
wyżej dokumentów. 

Przystępujemy do realizacji pkt 2 porządku dziennego. Przewiduje on rozpatrzenie 
komisyjnego projektu uchwały Sejmu RP zawierającego uzasadnioną opinię w sprawie 
niezgodności z zasadą pomocniczości projektu dyrektywy Parlamentu Europejskiego 
i Rady w sprawie poprawienia równowagi płci wśród dyrektorów niewykonawczych 
spółek, których akcje są notowane na giełdzie i odnośnych środków, COM(2012) 614. 

Przypominam państwu, że na posiedzeniu w dniu 14 grudnia Komisja przeprowadziła 
dyskusję, a następnie przyjęła opinię, w której uznała wyżej wymieniony projekt za nie-
zgodny z zasadą pomocniczości. 

Już idzie do nas pani przewodnicząca. Proponuję, żebyśmy przyjęli teraz projekt 
uchwały w tej sprawie. Treść projektu uchwały macie państwo przed sobą. Uzasadniona 
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opinia została opracowana przez Biuro Analiz Sejmowych. Czy są jakieś uwagi do pro-
jektu uchwały? Nie ma uwag. Czy przedstawiciele Biura Legislacyjnego zgłaszają jakieś 
uwagi? Również nie ma uwag. Przedstawiciela rządu nie ma na sali obrad, a więc nie 
będę pytał o jego stanowisko w tej sprawie. Czy jest sprzeciw wobec propozycji przyjęcia 
projektu uchwały? Sprzeciwu nie słyszę. Stwierdzam, że Komisja jednomyślnie podjęła 
decyzję o przyjęciu proponowanej uchwały. 

Pozostaje nam jeszcze decyzja w sprawie wyboru posła sprawozdawcy. Proponuję, 
aby sprawozdawcą na posiedzeniu Sejmu był dotychczasowy sprawozdawca, pan poseł 
Jarosław Pięta. Czy są inne propozycje? Nie ma. W związku z tym stwierdzam, że przez 
aklamację została zaakceptowana kandydatura posła Pięty. Zamykam rozpatrywanie 
pkt 2. 

Przechodzimy do pkt 3, którym są sprawy bieżące. Informuję, że najbliższe posie-
dzenia Komisji odbędą się 3 stycznia o godzinie 13.00 i 14.30 w sali 24 w budynku G. 
Czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie posiedzenia? Nie widzę zgło-
szeń. Stwierdzam, że wyczerpaliśmy porządek dzienny. Zamykam posiedzenie Komisji 
do Spraw Unii Europejskiej. 


